

Super Travels Pte Ltd
133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413
Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







行程要点

❖ 全程无购物

栖霞: 牟氏庄园、DIY山东大饽饽烟台: 月亮湾、张裕葡萄酒博物馆

蓬莱:八仙渡风景区 潍坊:杨家埠民俗大观园

青州: 青州古城

济南: 大明湖新区、曲水亭街、芙蓉古街、

百花公园、黑虎泉

泰安: 五岳之首-泰山(含双缆)

曲阜:尼山圣境

青岛: 栈桥、小鱼山、八大关、青岛啤酒博 物馆、五四广场远观奥帆中心、广兴里、中

山公园

每年4月:观赏一年一度盛大花会:

★寿光--中华牡丹园赏牡丹

★青岛中山公园--赏樱花

★泰山---赏桃花

★烟台--赏梨花

★百花公园--赏玉兰、海棠、迎春

★沿途欣赏油菜花

每年10月下旬-11月上旬

★张家楼红枫林--赏枫叶

注明: 赏花季节视天气而定

3-5 月出发:采摘草莓

9-10 月出发:采摘苹果或葡萄



风味美食

栖霞风味、烟台小海鲜、蓬莱八仙宴 孔府家宴、农家宴、济南鲁菜风味 潍县风味、青岛风味、渔家宴、胶东风味



住宿

全程当地5星标准酒店

. 1晚:烟台福朋喜来登酒店或金海岸希尔顿逸林酒店或同级

. 1晚: 潍坊恒信拉昆塔温德姆酒店或蓝海大酒店或金茂国际酒店或同级

. 1晚:济南君瑞酒店或阳光壹佰美爵大酒 店或鸿腾国际酒店或同级

. 1晚:泰安:一滕松峪酒店或建国璞隐酒店 或同级

. 3晚:青岛东方影都皇冠假日酒店或鑫江温德姆酒店或隆和福朋喜来登酒店或世园假日酒店同级

☞ 必须自费项目

青岛总督府+台东夜市+康有为故居+烟台 山公园+济南大明湖游船= RMB600/人



第一天:新加坡→青岛-栖霞-烟台

(午/晚餐)

今天齐集樟宜国际机场,飞往青岛。

【**牟氏庄园**】位於山東省栖霞市,为中国北方地区规模最大和保存最为完整的封建地主庄园。**学习制作山东大饽饽。**

【张裕葡萄酒博物馆】(包含品酒+赠送迷你金奖白兰地) 曾轰动世界的神奇建筑——张裕地下大酒窖就在博物馆的下面,数以百万的游人慕名而来感受酒文化的神奇。

第二天:烟台-蓬莱-潍坊 (早/午/晚餐) 【月亮湾广场,沿途车上赏梨花,季节性】 【八仙渡风景区】又名八仙渡、景色壮观。 整个景区漂浮在大海上,景中有海,海中有景.是一个天然的大氧吧。

【杨家埠民俗大观园】园内以年画、风筝 为主导,民风民俗为主题。

第三天:潍坊-青州-济南 (早/午/晚餐) 【青州古城】

【大明湖新区】历史悠久,景色秀美,尤 其它乃繁华都市之中的天然湖泊。

【曲水亭街】是泉城济南一条闻名中外的 历史文化特色老街。

【芙蓉古街】是一条济南特色的老街,以 街中芙蓉泉而得名

【百花公园】 (季节性赏海棠、五兰、迎春) 是一处以植物花卉景观为主, 以喷泉为特点 的公园

【**黑虎泉**】为济南四大泉群之一。早在金代 以前,黑虎泉就以现名闻名于世。

第四天:济南-泰安 (早/午/晚餐) 【泰山】五岳之首(含双缆),拥有绝妙风 景的泰山是中国历史上唯一受过皇帝封禅 的名山。您将乘坐缆车登上泰山之巅,游览 南天门,五皇顶,摩崖石刻,等景点。

第五天:泰安-曲阜-青岛 (早/午/晚餐) 【尼山圣境】(含景交车)参拜最大孔子像、 游览宏伟的大学堂、走进七十二贤廊,手读 论语,于古礼体验中传承经典。

【途中赏油菜花】(季节性) 【张家楼红枫林】(季节性)



第六天:青岛 (早/午/晚餐) 【外观天主教堂+汇泉湾广场】

【八大关】这里环境清幽,各街道栽植着 不同的花木

【青岛啤酒博物馆】,在这可以观看啤酒的生产过程,免费品尝正宗新鲜的青岛啤酒,赠送"超级旅游"VIP定制个性酒。

【五四广场、漫步浮山湾畔、远观奥帆中 心及火炬台】

第七天: 青岛 (早/午/晚餐) 【中山公园】(赏樱花,季节性)

【小鱼山公园】是青岛最佳风景眺望点之一, 一是因为它位于市中心,是青岛离海最近的 一座山,地理位置绝佳。

【栈桥】为青岛的一个景点,并成为老青岛 的象征。

【广兴里】老城新貌,重现百年里院繁华, 赠送**荷田水铺养生茶饮一杯**.

第八天: 青岛→新加坡 (早餐)

今天您将自由活动, 指定时间集合, 送机飞 返美丽的家园新加坡。

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程 可能更改
- 2. 行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险。



TOUR HIGHLIGHTS!

** Non-Shopping Tour **

Qixia: Mou's Manor, DIY Jiaodong Dabobo

YanTai: Moon Bay

Penglai: Eight Immortals Scenic Park

Weifang: YangJiaBu Grand Folklore Garden

Qingzhou: Ancient city of Qingzhou

Jinan: DaMing Lake, Qushuiting Street (Winding Water Pavilion Street), Hibiscus Street, Baihua

Garden, Heihuquan (Black Tiger Spring)

First of the Five Sacred Mountains: TaiShan

Qufu: Nishan Sacredland

Qingdao: A tour A life, Zhanqiao Pier, Little Fish Hill, Badaguan (Eight Great Passes), Tsingtao Beer Museum, May Fourth Square, Qingdao Olympic Sailing Center (Outside View), Guangxingli,

Zhongshan Park

APR Blossom Season:

Shouguang: Peony

Zhongshan Park: (Cherry Blossom Viewing Season) TaiShan:Peach Blossom

Yantai:Pear Flowers

Baihua Garden: Admire Begonia, Magnolia and Winter Jasmine

- En-route ~ Canola Flower Field Viewing (Youcaihua)
- Late October to early November:

Zhangjialou red maple Forest

- Mar-May depart special arrange Strawberry picking
- SEP-OCT depart special arrange Apple or Grape picking (Seasonal fruits)

(Remarks: Flower viewing Seasonal Fruits are subject to the weather, depart on April only. Other departure month the itinerary is the same)



MEALS INCLUSION

Flavor, Yantai Seafood, Baxian Feast. Confucius Family Feast, Taishan Farmer's Meal, Jinan Lucai Cuisine, Weifang Local Dish, Qingdao Qingdao Fisherman's Meal, Qingdao Flavor, Jiaodong Flavor



ACCOMMODATION

Hotel: Local- 5* Hotel Accommodations . 1Night: FOUR POINTS® BY SHERATON YANTAI or DoubleTree by Hilton Yantai **Golden Coast Hotel or similar**

- .1Night: La Quinta by Wyndham Weifang South hotel or similar
- .1Night: The Barony Jinan East or Grand **Mercure Jinan Sunshine Hotel or Hongteng** International Hotel or similar
- .1Night: Eton Pine Valley Hotel or Jianguo Hidden Hotel (Tai'an Taishan Store) Hotel or similar
- .3Night: Crowne Plaza Qingdao Oriental Movie Metropolis or Wyndham Qingdao or Qingdao Sheraton or Holiday Inn Qingdao Expo or similar

Compulsory Tour

Qingdao Government House+ TaiDong Night Market + Qingdao Kang House + Yantai Hill+Daming Lake cruise= RMB600/pax



Day 01: Singapore > Qingdao - Qixia - Yantai

Assembly @ Changi International Airport For Flight Towards QingDao.[Mou's Manor] Largest landlord Manor in North China, [DIY Jiaodong Dabobo] Big steamed bun - A traditional local snack usually served during Chinese New Year.

【 ChangYu Wine Museum 】: (Includes Wine-Sampling Session + A Miniature Bottle of Special Fine Brandy)

Day 02: Yantai - Penglai - Weifang (B/L/D)[Moon Bay] One of the most romantic gathering venue for couples and enjoy a captivating scenery of Pear Flowers in the bloom, all from the comfort of the coach

[Eight Immortals Scenic Park] A scenic view of PengLai Pavilion from afar.

[YangJiaBu Grand Folklore Garden] Witness how kites and wooden painting are being made in this cultural folklore city

Day 03: Weifang-Qingzhou - Jinan (B/L/D)[Ancient city of Qingzhou] Qingzhou city has a history of 2200 years.

[Daming Lake] - One of the three well-known spots in Jinan. It is a natural lake in the midst of the bustling city.

[Qushuiting Street] A culturally significant alley in the historical center of the City of Jinan, Shandong Province, China.

[Furong Street]It is an old street as well as a snack street in Jinan

[Hibiscus Street] One of the Ten Most Historical & Cultural Streets in China.

[Baihua Garden] [Baihua Garden] Appreciate all the different kinds of flowers, like the begonia flower, magnolia flower, jasmine flower and others.

[Heihuquan (Black Tiger Spring)] One of Jinan's four most famous scenic pools in Jinan.

Day 04:Jinan - Mt.Taishan [TaiShan] Mount Tai (Include Two-Ways Tram Ride). With an altitude of 1,545 Metres, it impose a majestic aura with its long history and numerous culture. It is also reputable as one of the five mountains symbolising the Celestial Kingdom. Whilst along the way, visit South Gate of Heaven, Jade Emperor Peak, Etc. On the way towards, we may have a chance to embrace in an awesome Peach Blossom Viewing. (Depending on weather conditions & flower season. No replacement will be provided in the case of unavailability of flower blossoming)

Day 05: Mt.Taishan - Qufu-Qingdao [Nishan Sacredland] (Include Eco-Car Ride) Visit the largest statue of Confucius, tour the magnificent university hall, enter the seventy-two sages corridor, read the Analects with your own hands, and experience the ancient rituals to pass on the classics.

(Include Eco-Car Ride Within Premise Of Old Town)

En-route Canola Flower Field Viewing (Youcaihua)

[Zhangjialou red maple Forest]red maple Viewing in the month of Late October to early November (Subject to Weather Conditions During Time of Visit)

Day 06: Qingdao (Outside View > St. Michael's Cathedral, Huiquan Bay)

[Badaguan (Eight Great Passes)] A historical mansion area, built in a variety of European architectural styles, and is made up of streets named after great military forts of the ancient times.

Complimentary "Super Travel" VIP customized personalized bottle of beer.

[Tsingtao Beer Museum] China's second largest brewery founded in 1903 by German settlers. The beer is produced in Qingdao in Shandong province and the beer's present-day logo displays an image of ZhanQiao, a famous pier on QingDao's southern shore.

[May Fourth Square, Qingdao Olympic Sailing Center (Outside View)]With the office building of Municipal Government to the north, the symbolic tenhectare square was named after the May Fourth Movement which was triggered in Qingdao.

Day 07: Qingdao (B/L/D)[Zhongshan Park] Cherry Blossom Viewing &

Tulips Viewing Season in the month of April (Subject to Weather Conditions During Time of

[Little Fish Hill] One of the best panoramic and scenic viewing observatory point of QingDao.

[Zhanqiao Pier] One of the main scenic waterfront attractions of Qingdao.

[Guangxingli] Liyuan was formed in the 1920s and 1930s. It is a traditional residence with local characteristics of Qingdao. Guangxing Li is the largest courtyard in Qingdao with a history of one hundred years. Now here gorgeous transformation, become Qingdao new net celebrity punch card.

Complimentary Lotus Garden a cup of health tea drink.

Day 08: Qingdao > Singapore

This morning, after breakfast, it shall be free time at your own leisure till your transfer to the airport for your return flight back to Singapore.

Remarks:

*Purchase of travel insurance is strongly recommended.

*All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors..Please refer to Chinese itinerary version for more details.

*Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.



■ 如选择国航或东航航空转机前往青岛, 行程内容不 变, 顺序如下:

第一天: 新加坡 > 上海或北京 > 青岛

第二天:青岛

第三天:青岛-烟台

第四天: 烟台-蓬莱-潍坊

第五天: 潍坊-青州-泰安

第六天:泰安-曲阜-泰安

第七天:泰安-济南

第八天:济南-(高铁,约1小时55分)北京→新加坡

北京高铁站接,午餐后送机

(如晚上航班,赠送北京市区游览,根据航班时间而定)

■ 如选择东航航空飞烟台,行程改为7天(NEC05C)

行程内容取消牟氏庄园, 其它不变, 顺序如下:

第一天:新加坡→烟台-蓬莱-潍坊

第二天:潍坊-青州-济南

第三天:济南-泰安

第四天:泰安-曲阜-青岛

第五天: 青岛

第六天: 青岛-烟台(或住青岛)

第七天:烟台→新加坡

■ If you choose to transit to Qingdao via Air China or China Eastern Airlines, the itinerary will remain unchanged, The sequence will adjust as bellow:

D1:Singapore→Shanghai or Beijing-Qingdao

D2: Qingdao

D3:Qingdao-Yantai

D4:Yantai-Penglai-Weifang D5:Weifang-Qingzhou-Taian D6:Taian-Qufu-Taian

D7:Taian-Jinan

D8:Jian-(High Speed train 1.55hr)Beijing Singapore
Beijing High Speed train pick up,Afterlunch will
transfer to airport
(If night time flight, Free Beijing city sightseeing
tour,Subject to flight schedule)

■ If you choose China Eastern to Yantai, itinerary change to 7Days(NEC05C)
Itinerary will cancel Mou's Maner,other remain unchanged, the sequence will adjust as bellow:

D1: Singapore→Yantai-Penglai-Weifang D2:Weifang-Qingzhou-Jinan

D3:Jinan-Taian

D4:Taian-Qufu-Qingdao

D5:Qingdao D6:Qingdao-Yantai(Or Stay Qingdao) D7: Yantai→Singapore